

2017-2018 年度賽馬會五人足球盃(學校組)
2017-2018 Jockey Club Futsal Cup (School Division)

報名表格 APPLICATION FORM

學校名稱(中文): _____

School Name (English): _____

學校地址 School Address: _____

學校電郵 School Email: _____

請於所屬的參賽組別填上“✓”號，並按意願於各分站的空格揀選比賽分站(1=第一選擇，2=第二選擇)。本會將根據參賽球隊填寫的選擇盡量安排，如該分站報名隊數超額，將按遞交報名申請之先後分配所屬分站。

Please indicate with a “✓” in the designated category and preference on the date and venue in the boxes.(1 = first priority, 2 = second priority) Teams will be selected to enter for this competition according to your choice. The

分組 Category	香港分站 HK	九龍東分站 KLE	九龍西分站 KLW	新界東分站 NTE	新界南分站 NTS
<input type="checkbox"/> 小學男女子混合 10 歲以下組別 Mix U10, Primary School	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2
<input type="checkbox"/> 小學男子 13 歲以下組別 Boys' U13, Primary School	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2
<input type="checkbox"/> 小學女子 13 歲以下組別 Girls' U13, Primary School		<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2		<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2	
<input type="checkbox"/> 中學男子 15 歲以下組別 Boys' U15, Secondary School	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2
<input type="checkbox"/> 中學男子 17 歲以下組別 Boys' U17, Secondary School			<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2		<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2
<input type="checkbox"/> 中學女子 17 歲以下組別 Girls' U17, Secondary School			<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2		<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2

註*: 每份報名表格只接受報名申請一個年齡組別，故如需申請報名多於一個年齡組別，請分開表格遞交申請。

Each school can apply for more than 1 category; however, the application forms should be submitted separately.

學校領隊 Team Manager (必須為年滿 21 歲香港居民 Must be a Hong Kong resident aged 21 or over)

姓名 Name: (中文) _____ (英文) _____

香港身份證號碼 HKID No.: _____ 出生日期 Date of Birth: _____

手提電話 Mobile No.: _____ 辦公室電話 Office Phone No.: _____

傳真號碼 Fax No.: _____ 電郵 Email: _____

報名費及保證金 Enrolment Fees and Deposit

(請每年齡組以兩張支票分開繳付報名費及按金。Please issue 2 separate cheques for each age groups' enrolment fee and deposit respectively.)

報名費 Enrolment Fees (\$300)

支票號碼 Cheque No.: _____

銀行名稱 Bank Name: _____

保證金 Deposit (\$300)

支票號碼 Cheque No.: _____

銀行名稱 Bank Name: _____

保證金退還 Deposit Refund

支票抬頭名稱 Name of Payee: (請用正楷填寫) (Please use block letters)

本校/球隊願遵守比賽之規章及所有之判決。本校/球隊亦會為各球員購買活動保險及已獲球員的家長或監護人的同意，其子弟身體健康，適宜參與本賽事。本校/球隊同意上述提供之學校領隊聯絡資料將用作為足總聯絡之用，並同意由足總發放有關資料予其他參賽球隊作聯絡之用。

My SCHOOL/TEAM guarantees to obey all the rules & regulations of this competition and decisions of the relevant committee. My SCHOOL/TEAM has arranged our own insurance coverage for the players and got the consent from the parent or guidance of the players that their children are healthy and suitable to participate in this competition. My SCHOOL/TEAM agreed that the contact details of our Team Manager will be made available to HKFA staff and other participating teams for the communication purpose.

學校蓋章
Seal of School

校長 簽署
Signature of Principal

日期
Date

2017-2018 年度賽馬會五人足球盃(學校組)
2017-2018 Jockey Club Futsal Cup (School Division)

球員註冊表 Player Registration Form

學校名稱 Name of School : _____

- 參賽組別 : 小學男女子混合 10 歲以下組別 中學男子 15 歲以下組別
Division : Mix U10 Group, Primary School (U10M) Boys' U15 Group, Secondary School (U15B)
 小學男子 13 歲以下組別 中學男子 17 歲以下組別
Boys' U13 Group, Primary School (U13B) Boys' U17 Group, Secondary School (U17B)
 小學女子 13 歲以下組別 中學女子 17 歲以下組別
Girls' U13 Group, Primary School (U13G) Girls' U17 Group, Secondary School (U17G)

- 參賽分站 : 香港分站 九龍東分站 九龍西分站 新界東分站 新界南分站
Round : Hong Kong KL(East) NT (West) NT (East) NT (South)

註*:小學女子 13 歲以下組別只接納九龍東及新界東站之申請; 中學男子及女子 17 歲以下組別只接納九龍西及新界南站之申請。

Please be reminded that U13G is only opened in KLE and NTE; U17B and U17G are only opened in KLW and NTS.

球員號碼 Player No.	球員中文姓名 Chinese Name	球員英文姓名 English Name	身份證號碼 HKID No.	出生日期 Date of Birth	性別 Gender
1 (GK)					
2					
3					
4					
5					
6					
7					
8					
9					
10					
11					
12					
13					
14					
15					

聲明 Disclaimer:

本校證實上述所有資料完全正確及完整, 並明白如有任何資料, 將會面對香港足球總會紀律處分。

Our School declares that the information given above are correct and complete, we understand that disciplinary sanction of HKFA will be imposed if any discrepancy is found.

本校確認及同意香港足球總會所收集及持有本校球員於球員註冊時所提交個人資料, 並同意該等資料將用於有關足總的日常運作的目的。

Our School, the undersigned, hereby acknowledge and give consent to the Hong Kong Football Association Limited to collect and hold our personal data in their players; registration and to use such data for the purpose of and in relation to the daily operation of HKFA.

學校蓋章
Seal of School

校長 簽署
Signature of Principal

日期
Date



2017-2018 年度賽馬會五人足球盃(學校組)
2017-2018 Jockey Club Futsal Cup (School Division)
賽事監督員註冊表 Game Supervisor Registration Form

學校名稱 Name of School : _____

- 參賽組別 : 小學男女子混合 10 歲以下組別 中學男子 15 歲以下組別
Division : Mix U10 Group, Primary School (U10M) Boys' U15 Group, Secondary School (U15B)
 小學男子 13 歲以下組別 中學男子 17 歲以下組別
Boys' U13 Group, Primary School (U13B) Boys' U17 Group, Secondary School (U17B)
 小學女子 13 歲以下組別 中學女子 17 歲以下組別
Girls' U13 Group, Primary School (U13G) Girls' U17 Group, Secondary School (U17G)

- 參賽分站 : 香港分站 九龍東分站 九龍西分站 新界東分站 新界南分站
Round : Hong Kong KL(East) KL (West) NT (East) NT (South)

	中文姓名 Chinese Name	英文姓名 English Name	身份證號碼 HKID No.	出生日期 Date of Birth	職位 Position	性別 Gender
1						
2						
3						
4						
5						
6						
7						

註*:學校領隊如需帶隊出賽亦需註冊為賽事監督員

Team manager also required to register as a game supervisor if they want to lead the team during the match.

聲明 Disclaimer:

本校證實上述所有資料完全正確及完整，並明白如有任何資料，將會面對香港足球總會紀律處分。

Our School declares that the information given above are correct and complete, we understand that disciplinary sanction of HKFA will be imposed if any discrepancy is found.

本校確認及同意香港足球總會所收集及持有本校球員於球員註冊時所提交個人資料，並同意該等資料將用於有關足總的日常運作的目的。

Our School, the undersigned, hereby acknowledge and give consent to the Hong Kong Football Association Limited to collect and hold our personal data in their players; registration and to use such data for the purpose of and in relation to the daily operation of HKFA.

學校蓋章
Seal of School

校長 簽署
Signature of Principal

日期
Date